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2020Z19384 

Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Provincie vreest subsidie kwijt te 
raken» (ingezonden 21 oktober 2020). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Provincie vreest subsidie kwijt te raken»?1 

Vraag 2
Bent u ook van mening dat het ongewenst is dat de provincie Gelderland 
door laks optreden vanuit het ministerie mogelijk een Europese subsidie 
misloopt? 

Vraag 3
Vreest u dat door dit lakse optreden goede initiatieven die duurzaamheid 
versterken vertraging oplopen? En vreest u ook dat hiermee het enthousi-
asme om te vergroenen wordt afgeremd? 

Vraag 4
Wat is de reden dat de financieringsregeling Demonstratie klimaattechnolo-
gieën en -innovaties in transport 3 (DKTI 3) nog steeds niet beschikbaar is 
voor projecten zoals in de provincie Gelderland? 

Vraag 5
Is het inmiddels bekend in welke maand de DKTI 3-transport wordt openge-
steld? Zo nee, waarom niet? Zo ja, onder welke voorwaarden? En blijft het 
budget van de afgelopen jaren in stand? 

Vraag 6
Welke stappen onderneemt u om te voorkomen dat er Europees geld voor 
innovatie en duurzaamheid kwijtraakt door vertraging bij het ministerie op de 
DKTI 3-transport? 

1 Omroep Gelderland, 14 oktober 2020 (https://www.omroepgelderland.nl/nieuws/2476361/
Provincie-vreest-subsidie-kwijt-te-raken)
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Vraag 7
Bent u bereid om in overleg met de provincie Gelderland te treden, zodat zij 
de waterstofbussen kan laten rijden en bovendien de Europese subsidie niet 
misloopt? 

Vraag 8
Welke verdere stappen onderneemt u om de toegezegde versnelling in de 
productie van groene waterstof door integratie met andere sectoren zoals 
openbaar vervoer en waterstoftankstations zo spoedig mogelijk te realise-
ren?2

2 Kamerstuk 32 813, nr. 494
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